
Referat fra styremøte Maridalen Venner 6. april 2021 

Møtet ble avholdt på Teams. 

 

Til stede:  Tor Øystein Olsen, Per Skorge, Jon Ivar Bakke, Otto Ullevålseter og Thor Amlie  

 

1/2021  Orientering om status for kuttet i den økonomiske støtten til Maridalen venner 

Styreleder orienterte om at saken er løftet opp på nasjonalt nivå. 3 stortingsrepresentanter fra 

Senterpartiet (Lundteigen, Bøhler og Myrvold) har fremmet et såkalt Dokument 8 forslag i Stortinget. 

De ber regjeringen opprette en bevilgning til Maridalen Venner over Miljøverndepartementets 

budsjett på 1 mill. kr. I tillegg har Ola Elvestuen gjort avtale med Miljøverndepartementet om et 

møte for å diskutere den økonomiske støtten til Maridalen Venner. 

Styreleder mente at det er visse muligheter for å få noe inn i forbindelse med rev. Nasjonalbudsjett. I 

tillegg arbeider Odd Einar Dørum med å få Oslo kommune til å ta opp saken på nytt. 

 

2/2021  Årsmøte, eventuell dato, og fordelinger av oppgaver 

Det var enighet om å avholde årsmøte på Zoom. 

Følgende vedtak ble gjort: 

Medlemskontingenten økes fra kr 200 pr år til kr 300. 

Dato for årsmøtet blir 20. mai (Øvelse på Zoom 19. mai) 

Per Skorge blir møteleder og Thor Amlie referent. 

Før årsmøtet gir Stein Erik Kirkebøen en presentasjon av den siste årboken «Historien om Skar 

kruttverk og Skar leir».    

Det vil også bli avholdt årsmøte for Maridalsspillet. 

 

Referent: Thor Amlie 

 


